

中文
英语
法语
日语
韩语
西班牙语

中文
English
Français
日本語
한국어
Español



1. 灯头请勿对着眼睛开机；
2. 长时间使用高亮档请勿触摸金属头；
3. 在没有成年人监护的情况下请勿给儿童使用；
4. 请在5°C至40°C的环境温度进行充电；
5. 充电前请检查充电线是否良好；
6. 充电时，请使用5V-2AUSB电源适配器；
7. 充完电后，请务必拔下充电接头；
8. 请勿在高温环境里进行充电、放电及存放，否则会加速电池老化；
9. 请勿将电池置于车内或接近热源处；
10. 正确充电后，若电池的使用时间越来越短，则表示充电电池已达到有效使用寿命，请在当地维修点更换电池，并遵守当地法规，妥善处理废弃充电电池；
11. 本产品在不使用的情况下，每隔3个月需要充电一次，以免造成电池损坏，导致无法使用；
12. 请将车灯充满电后存放于阴凉干燥处。

✉ Aftermarket Email: cyclami@outlook.com 🌐 Official website: www.cyclami.com
📍 Address: 7th Floor, Second Industrial Building, No. 16 Jingle Road, Xiangzhou District, Zhuhai City, Guangdong Province, China

2. Do not touch the metal head when using the high brightness mode for a long time;
3. Do not use it for children without adult supervision;
4. Please charge at an ambient temperature of 5°C to 40°C;
5. Please check whether the charging cable is in good condition before charging;
6. When charging, please use a 5V-2A USB power adapter;
7. After charging, be sure to unplug the charging button;
8. Do not charge, discharge or store in a high temperature environment, otherwise it will accelerate battery aging;
9. Do not place the battery in the car or near a heat source;
10. After correct charging, if the battery life is getting shorter and shorter, it means that the rechargeable battery has reached its effective service life. Please replace the battery at a local maintenance point and comply with local regulations to properly dispose of the discarded rechargeable battery;
1. This product needs to be charged every 3 months when not in use to avoid battery damage and unusable.
2. Please store the light in a cool and dry place after fully charging.

